
PROTOKOL Nr XLY2010

obrrd XLI serji R&dy Miejskiei Ostrzerz6w

odbyt€j w dniu 9 wrzednia 20l0rcku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 21 radnych (100%)'

W obradach uczestniczyli zaproszeni go6cie wedlug zal4pzonych list ob€cnoSci'

Poradek obrad

l, Otwficie i stwierdzenie prawomocnoici obrad
2. Przedstawienie porz4tlku obrad )(LI sesji Rady Miejski€j

3 . Wyt 6r s€kretarza obrad )(LI sesji Rady Miejskiej
4. Przyjgcie protokolu z obrad xt sesji Redy Miejskiej

S. Infofir,acja Przewodniczqcego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzy sesjami
6. SDrawozdanie Bumistza ztealizacji z€dl'ltw poprzedtim o}Iesie' zwlaszcza

z-wytoo-t;a uctttnat nady tr'tiej"ki"j
'1. lr,itfrrf.,l('je i 4ytuia r.atuych
8, Zapytania i wnioski przewodnicz4pych dzielnic i softysow

9. Infomacja o przebiegu wykonania bud2etu Miasta i Cminy Ostrzesz6w

za I p6hocze 2010 roku
10. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) zrnian w burtzecii Miasta i Gmhy Ostzesz6w w 2010 roku (m 26012O10)

b) od"i"l"oi,u 
" 

budztt , Miasta i Gminy Ostrzesz6w pornocy fnansowej Powiatowi

Ostrzeszowskiemu oraz zauiecis umwy (m 2672010)

c) okreslenia zakresu i formy inforuracji o przebiegu wykonania budirctu Miasta i Gminy

Ostrzev6u o ksaaltowaniu wieloletniej prognozy fnansowej, o przebiegu wykonania

plan6w finansowych sarnorzadowych instytucji L-uhury za I p6hocze (m 268/2010)

d) zabezpieczenia Srodk6w finansowych na 2011 rok na reatizacjq zadania pn' ,,Remont' 
ul. Gen.Sikorskiego w Ostrzeszowie ru odcinku od ul Sportowej do ul Przemyslowej"

w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operaryjnego na lata 2007-2013,

Dzialatia 2.2 pptxsla dos{Qpnoici do regionalnego i pooadregionahego ukhdu

rlrcgowego (&ogi wojew6dzkie w miastach na prawach powiatr! powiatowe i Smim€)
(m 26612010'l

e) ibycia nieruchornoici gruntpwej polozonej w Rojowi€ gmina Ostzesz6w ozraczonej

jako dzialka ew. m 641 (rtt 26412010)

f) uchwalenia sposobu konsultowania projekt6w ak6w prawa miejscowego z organiza-' 
cjami pozarz4dowyrni oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalno5d po2]'tku

publicznego (m 265/20'1 0)
g) uznatia &zew za pomiki vzyrody (rr 263ao1o)
h) ustalenia ulicy we *si Olszym (m 262010)
i) rozpatrzenia skargi na Burmishza Miasta i Gminy (nr 26112010)
jj trybu prac nad projektem uch$Ely budz€towej (m 26912010)

I l Odpowiedzi na inerpelacje i zap}tania

12. Sprawy rczne i infornacje
13. Zakotozenie
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Do p-ld|l l-so Otwrrcie i stwi€rdzctri€ Drrwomocnoici ob4d

--Radny 

Edward skr4pek - Pnrwodoicz4py Rady Miejski€j otworzt
obrady )(LI sesji Rady Mi€jskiej i stwixdzt ze sesja iest prawomoqE

do otradowania i podejmowania uchwaL

Do o-ktu 2-so Przedstawienie oorzadku obrad XLI sgii Radv M.ieilkiei
prretodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil poz4dek obrad, 1i16ry mdni

otr4n]fllt z zaptoszenem na dzisiejsze obrady.

Stanisbw Wab,nic - Bunnistrz wnitd o przesuni@ie w porz4dku obrad

w punkcie l0 podpunktu d) trrtu plac nad projektem uchwaly budirctowej

(m 269,201 0) jako podpunktu j). Pozostale podpw*ty 2mien4 oaaczenie

literow€.
Rada Miejska jednoglo3nie (21 glos6w ,y') przyj# wniosek Bumistrza'

Przewodniczqpy Rady Miejskiej poinformo*al RadQ, 2e w sesji uczestniczy

Ryszard Wasiela - Kierovmik Rejonu Dr6g Wojew6d*ich o ile radni majq

PYtania to ProszP bardzo.
iiaany ftenryt f4ser zqytujekiady ro4ocmie sig budowa chodnika - ci4gu

pieszo-rowerowego w Rojowie i Sznarc€ Prryg.
Stwiodza, ze planowany ci4g pieszo-rowerowy kofczy siQ w bafdzo niebez-

pieczrym miejscu miejscu - na zakrQcie.

Ryszard Wasala - ci4g pieszo'rowerowy kdzie budowany w cyklu 2letnim'
W roku biez4cym do przerobieniajest 500 tys' d.
Radna Mariola Kozlowska zaPruje:
- co z budow4 chodnika w Szklarc€ MySh- - byly 4 vrnadki Smiedelne,

- czy bqd4 utwardmne pobocza przf drodzE !r '144 w Szklarce Mlailn''

- dlaczego nie s4 wykaszane traly prty drogacll
Ryszard Wasiela:
- w Szklarce Mfb na razie nie bQdzie budowany chodnik, jest w planact!

- pobocza bgd4 utwardzone
- skorlczaliSmy I koszenie poboczy, kolejne we irT z€6niu i paidziemiku'

Radny Adam Zawada stwierdz4 ze koniecznyjest rcmonl ul. KoSciuszki

od gwiatel w kierunku Rojowa Bmk jest oswi€tlenia ulicznego i chodnika

co utrudnia poruszani€ sft pieszych.

Koniecaa jest budowa wjazdu z uL Warszawskiej na uL Gmbowskl (drop
w 449'1 i oznzczeue prznj&a dla pieszych prznz ul. Grabowsk4
Ryszard Wasiela -jest klopot z budow4 wjazdu z ulicy Warszawskiej tu ul'

Grabowsk4. Trzeba przykryd r6w i dopiero wykonad t+laznigzri$cie dla
pieszych przez ul. Grabowsk4
itadny Marek Czword ot zrq1ylrttje cq bedzie remont uI Koiciuszki w kierunku

Rojowa - brak chodnik4 nie ma poboczy.

Ryszard Wasiela czEii tej ulicy zostah remootowan4 bQdzie ci4g pieszo-

rowerowy - przetarg jest juz rozstrzygniety.
Radny Andrzej Manftowski zapltuje czy planuje siq budowp ronda na slszy-

zowaniu - rozjeZdzie drogi ru 449 - Bukownica - Doruch6w. Jest bardzo nie

niebezpiecznie. Bylo kilka w'?adk6w drogowych.

Ryszard Wasiela - w najbli2szym czasie nie,

Radny Andzej Og6rkieiwicz z^Wfitie kredy zostanie dokofcmny chodnik

na uL Piasowskiej w kierunku Szklarek
Ryszard Wasiela - pierwszy aap jest juz wykonany, kolejny odlozcuy na

nast€pne lata trudno okre3liC kiedy @zie robiony.
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Radna Miroslawa Modr4dska zapytuje kiedy planuje siE budowp chodnika

w Szklarce Prryg. w kierunku powstdego ronda.

Ryszard Wasiela - budowa chodnika uzaleinionajest od zahtwienia wlasnoici

gruntu Pod chodnik.
Radny Jan C6ra zap]4uj€
- czy jest perspektywa rqnontu drogi wojew6 dzktq rc 449,
- o remont pz€pustu na drodze m 449 za ul. Grabowsk4 w kierunku

Bukownicy,
- o budowp ci4gu pieszo-rowercwego od ul. Grabowskiej w kierunku

Bukownicy,
- czy planuje sip budowQ \otdo tm rcdeidzie Bukownica - Doruch6q

na drodze wojew6dzkiej nr 449.
Ryszard Wasiela odPowiedzial:
- ronda nie planuje sig,

- ciqg pieszo-rowerouy planowany w peN[pektlde za rowem wTdhl
drogi ru 449,

- przepus zostanie naPrawionY.

- remont drogi ff'149 niejest planowany.

Obrady sesji opuScil radny Adam Zawada.

Do p-ktu 3-so wvb6r sekret.fla obr&d XLI serii Radv Mieir.kiei

--zg"drrezwczeiniejsrymiustaleniamiPrzewodnicz4cyRadyzglosd

aby sekrctazem obrad <lzisiejszej sesji zostal ndny Jerzy Szulczyrlski'

Radny Jerzy Szulczynski wlrazila zgodg na kandydowanie.

Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow 'za') wybrala radnego Jerzego

Szulcryrlskiego sekretarzem ob€d XLI sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Przviecie protokolu z obnd XL sesii Redv Miqirkiei

--n"a* 

a.t 
"ni*" 

Suchanecki - sekretarz obrad XL sesji Rady Miejskiej
przEdstawil wniosek w sprawie prziQcia protok6l z poPrzedni€j sesji

bz odcrytantra-
Wniosek stanowi zahgzdk do protokolu.
Ponadto Fotokol byl wylo2ony do wgl4{u radnych w pokoju nr 25

Urzedu Miasta i Grniny o crym radni zostali zawiadomieni w zaproszrniu

na obmdy dzisiejszej sesji.

Rada Miejska je<tnoglo{nie (20 glos6w ;a") pnyj€h zgloszony wniosek'

Do p.kt|r 5-{o Informrci. Przewodni.zrceqo RrdY Mieilkiei o dzi{laniach
podelmowrnYch w okrcde miedzv serirmi
fowyzsza iofotmaclg zlo2yl Radny Edward Skrzyp€k - Przewodnicacy
RadY Miejskiej.
Informacja stanowi zal4cznik do Fotokolu

zwlarzczr z wvkonania uchwd Radv Mieiskiei
Stanishw wabnic - Burmisrz zlorryl pov/yrsz€ sprawozdade.

Sprawozdade stanowi zahcanik do pfotokolu.
pinadto sumistrz poinformowal, ze nie hclzie likwidacji Leoni Autokabel

Polska Sp6lka z o.o.
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Do D-lia[ 7-so hlcrpehcie i zapvalrir ndnvch

Radny Heryk Mackanid wnosi o zwr6c€nie uwagi na znak sK€tu w pawo

z ul. Sierkiewicza w ul. Kolejowq. Znak umieszczonyjest za dwona imymi

co powoduje niewidooznosd. Znak jest niecrytelny z powodu starciajego

oowierzchni.
iua* vtaliou rorbwska wnosi o ponowne wyst4pienie do Wojewody

Wielkopolskiego w sprawie zabnia grunt6w poniewaz micszkafcy nadal

zglaszaj{ straty w tegorocanych plonach w zwiazLar z obfitymi opadami

deszczu, kt6re uniemofuireJqfak2e ?hbry.

Na obrady sesji wr6cil radny Adam Zawada

Radny tudrzej Mmikowski
- zvrraca u*agg na nieestetycany wygl4d herbu Oslrzeszowa umtsszczonego

przy wjezdzie do rriasta p:zy drodze hajowej nr I I od strony Ostrovta

Wko..
- prze-kazuje sugestie mies*afc6rl dotycz4pego lepszego wyeksponowania

wieiry ciinief przy ul. Gen. Sikorskiego poprzez podgwietlcnie,

- w zwiazku z oddaniem do utltku kytej plywalni zapytuje o ceny bilet6w

ofiz czy bqdqulgi dla dzieci i vtodzkiry oraz rencist6w i emerl6w,
- proponuje, aby za przykhdem irmych miast powolad ZwieU€k Gmin 

-'Zitazrravch 
z Zyclerr Sw. Maks)T niliana Mad Kolb€go, (prz€by,'/al

w Ostrzeszowic w obozie jenieckim)gdy2 rok 2011 zostal ogloszony

Rokiem Kolbianskiun" Bylaby to prornocja miasta.

Radny Marek Czwordon
- zr}tr.lcl- ]'It/age,2E 5 

'fl[ca2009 
roku Rada podjeh uchualg przedluzaj4c

na kolejne 25 lal u2ryczenie grunt6w przy ul. Sportowej dla Sto$'arzlsze-

nia Sportow€go ,,Piast", kt6rej podjecie bylo niezbQdne dla inwestora'

aby ybudo$,ac hatQ sportowq Do dzif nic sie de dziaje. Tapyluie c4
z t,,tulu uzyczenia grurf6w gmina czerpie korzy3ci,

- zap)'tuje na jakim etapi€ jest realizacja wniosku dotyczqcego posadzenia

1i0 drzew z okaEi'l 50-lecia miasta,zgloszo rcgo przezKoNo Psznznlar4

i Ochotnicz4 Straz Poz8me
- proponuje wprowadzenie oplat za parkowanie sanrochod6w w miedcie,

bybby to dodatkowe h6dlo dochod6w dla budrctu miasa'
- zapyrtje czy przswiduje siQ wyhpzanie o3wietleria diczrego poptzrz

wyfupzanie w mcy w mbjscach mniej ucz5zczanyctL
- stwierdza ze prac€ drogowe prry oakhdce na ut Gntowaldzliej nie sa

uykonyume Tgodnie ze szhrk4 budowlan4: nrchanicznie nakhdany jest

grysik i nastflmie zalewany nusq asfihow4 Stu<lzierki kanalizacyine nie

byly wczeiniej wyniesione stqd po "'laniu asfihem wyslepuj4 dob
w nawierzchni. W rezuftacie prowadzone prace nie zrnierzaj4 do popmwy

jakodci nawierzchni ani komfonu uzltkowania drogi. Prcsi o interwencjQ

w tej sprawie,
- zapluje czy w gminie jest osoba odpowiedzialna za konholowanie'

sprawdzanie przeplyvu oraz mozliwodci otwiemnia hydrant6w w trakcie

akcji ratunkowych yowa mnych gzez Ochotniczq Sttaz Poi,arn4

- *nosi o uporzqdkowanie nuneracji posesji w Obzynie' najLepe) poprznz

likwidacje og6lnych nuner6w porzqdkowych tliejscowoici a nadanie

wsrystkim ulicom ruzw, co aacanie uspraumi np. akcje gaJnicze,

rdukowe, itp-
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Radny Ryszed Szymaiski zapytuje na jakiej podslawie wFa:za siQ zgodQ

na prowadzenie sklepdw z tzw. dopalaczami' ajeirli juz funkcjonuj4

to r{ jaki spos6b mlezy usvzec frtodziez przad ich zgubnq dzialalnosci4

Radna Mariola Kozlowska wniosla o uporzedkowanie numeracji posesji

w Szklarce MySlniewskiej jest duza rozbiezrodC w kolejno3ci numerow-

Obrady sesji opuicil Radny Jerzy Szulczyiski

Do p-ldu &so Zrovtanir i wnioski orz€rodniczrcYch dziclnic i soltvr6w
Nie bylo - nikt nie zbral glosu.

Do p-ktu 9-so ltrformrcir o przebiesu wvkor&nia budirctu Miartr i GminY OBtrzBaiw
za I o6lrocze 2010 roku
lOrefgukie,"i"" - Sk*bnik zapoaul Rade Miejskq z pouyzszq informacj{'

Informacja byh omawiana na posiedzeniach stalych Komisji Rady Miejskiej'

Infornr,acla uzyskata pozytywra opinQ Regionalnej lzby Obrachunkowej

i stanowi zahqztik do Protokolu.
Infomucja o przebiegu wykonania budzetu Miasla i Gmily Osrzeszow
zal p6hoczc 2010 roku stanowi zaqcznik do protokolu,

Na obrady sesji wdcil Jerzy Szulc4jnski

Do o-ktu l0-so Podiecie uchwrl w spr|wici
e) zmien w budipcie Miasta i Gninv O:trzelz6w w 2010 roku

G2604S!A
J6zefBukiewicz - Skarbnik przedstawil powy^zy projekt uch*dy.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozyq'wnie zaopiniowaly projokt uchwaly

pod obrady sesji.

Rada Mejska jednogloinie (21 glosow ,za") podjqh uchwalg.

Uchwala Nr XLI/289/2010 stanowi zalqpztik do protokolu.

b) udziel€nii z budretu MisstN i Gminv Osttzelz6w DomocY finrnsowei
Powiatowi Ortrzeszowskiemu oraz zawarcie umowv (nr 2672010)
Stenishw Wabnic - Burmistrz przedslawil projekt uchwaly.

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowdy projelr uchwaly

pod obrady sesji.
Rada Mi€jskajednoglo5nie (21 g1os6w,4') podjeh uchwale.

Uchwala Nr XLI/290/2010 stanowi zal4cznik do protokolu.

c) okreslenia zrkresu i formY info nacii o Druebiesu wvkonania budtetu
Mi$tN i Gminv Ojtrzerz6w. o kztahowa[iu wleloleiniei Droerozv
frnansowei. o przebicsu wvkoaalil nlal6w linansowvch samorzrdo-
wvch insMucii kulturv za I otihoczc (or 26t20101
tazefgunewicz - Skarbnit przedsrawil powyzszy projekt uchwaly'

Stale Komisje Rady Miejskiej pozftywnie zaopiniowaly projekt uchwaly

pod obradY sesji.

iladny Henryk Kajser vmosi o dopisanie w $ 3 pkt 2 ppktu 3) inne dochody'

Pozostale podpunkty zmieniA numeracjQ

Rada Miejskajednoglo3nie (21 glos6w ,7a") przyjph zgloszony wniosek'

Rada Miejskajednoglodnie (21 glosow ,,2a") podjqh whwalq.
Uchwab Nr )OV292l2010 stanowi zahcznik do protokolu.
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zrbezpiecz€ni& irodk6w fitrrnsowYch na 2011 rok lr realizacie
zadario Dn. -Remont ul, Gen.Sikorskieso w Ortrzeizowie tr. odcinku
od ul. Sporlowei do uL PrtrmYslowei" w ramrch WielkoDolskieso
Regionalneso Proeramt| Operacvineqo rN htr 2007-2013. DzidNnie
2.2 poprawr dolteptro5ci do r€gionrlneso i Dotrrdrcsiondneso ukl.du
soweso (drosi woi€w6dzkie w mi.3trch nr onwrcb Dowirtu. Dowirto-
we i gmitrne) (nr 26612010)
Stanislaw Wabnic - Burmisttz pzedstawil projekt uch*aly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozlqwnie zaopiniowaty projekt uchwaly
pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo6nie (2 I glos6w ,7a") podjela ucht"la.
Uchwab Nr XLI/29212010 starnr'i.r zatryqt* do protokohr.

,bycir nieruchomoaci qruntowei poloi,onei w Roiowie smin
Ostrz.egzfw oztraczonei ieko dzielkt ew' rr 641 (nr 26412010)

Mariusz \yrtek - ZastQpca Burmistrua przedstawil projekt uchwdy'
Stale Komisje Rady Miejskiej pozltywnie zaopiniowaly Fojekt uchr"ly
pod obrady sesji.

Rada Miejskajednoglo6nie (21 glosow,,za') podjeh uchwale.

Uchwala Nr XLI/293/2010 stanowi zalqpznik do prctokolu.

uchwaletrie rpolobu korsuftowNnia proiekt6w rkt6w Dr|wa
mieircoseqo z onsrtrizr-citmi pozrrzrdowvmi omz itrnYmi
podmiotrmi prowrdrrcvmi dziahhoid poiYtku Dubliculcso
hr 26512OlO\
Wlodzimierz Piekarczyk - Sekretarz przedstawil Fojekt uchwatry.

Stale Komisje Rady Miejskiej po4tyrnie zaopiniowaly gojelt uchwaly
pod obrady sesji.

Radny Henryk Kajs€r zaprtnje jak Mleity rozumie6 zapis ostatniego zdania

w zal4czniku do projektu uchwaly dla kt6rych organ6w wi4iqqy.
Burmistrz odpowiedzial 2F zapts lest dolJr],.

laslepca Bumistrza podlaeslil ze zapis nie EIa zuczeDia.
Rada Mejska jednoglo&ie Ql glo:i'w d) podjpla uchwalg.
Uchwala Nr XLII294201 0 stanowi zahcauk do protokotu.

uznalia rlrzew za oomniki przvrodv (nr 2632010)
Mariusz Witel - ZastQpaa Burmistrza przedstawil Fojekl uchwaly.

Stale Komisje Rady Miejskiej pozl'tywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.

Rada Miejskajednoglo&rie (21 glosow ,7a') podjeh ucbl{ale.
Uchwala Nr [I/295 /2010 $^nowi zilwzll,j* do otokoftL

ustdenir ulicv we wri Okzvnr (nr 26212010)

Madusz Witck - Zastepca Burnisrza przedstaw{ projekt uchwaly.

Zaapelowal do Rad Soleckich o przedyskutowanie nazewnictwa ulic
i numeracji posesji w poszczeg6lnych solectwach
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projeLl uchwaly
pod obrady sesji.
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Rada Sohcka wsi Olszf,na ncgatr"wnie zaopiniowala proponowan4 przez

mieszkarlc6w nazwq ulicy.
Rada Miejskajednoglodnie (21 glosow .za') wycofth projekt uchwdy.

i) rozprtrzGnit skrrPi m Blrpietrzr Mi$t i GDiBv (Dr 26112010)

Edwad Skr44ek - Prz€wodnicz4cy Rady Mejskej p:zedstadl projekt

uchwaly.
Stale Komisje Rady Mi€jskiej pozl'tpvnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.

Rada MiejskajednogloSnie (21 glosow ,7a") podjqla uchwalq.

Uchwala Nr XLI/296/2010 stanowi zalqpaik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady {^iejskiej oglosil l0-minutowq przerwQ w olrradach

sesji (sodtn' 12- - l2rv).

Po przerwie na obrady s€sji nie Br6cili radni: Andrzej Cudniewicz, Mariola
Kozlowska i Arkadiusz Suchanecki.

j) trvbu orac nad oroielitem uchwalv budietowei (nr 26912010)
Mariusz Witek - Zastpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.

Stale Komisje Rady MiejskiE po4tywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady s€sji.

Rada Miejska jednogloSnie ( I 8 glosow ,7a') podjela uchwale.
Uchwab Nr XI-I/29?/2010 stanowi zhcznik do protokolu.

Na obrady sesji vir6cil radny Andrzej Cuthi:wicz a opuicil radny Adam
Zaw da-

Do o-ktu ll-so Odpowie.lzi ns ioterochcie i zrovtrnia
Stanislaw wabnic - Bumistrz odpor*iadaj4c radnym wyjaSnil:
- czQsd zl|ak6w drogowym na tereoie miasta jest do \ryymiany.

Uzgodnirny to z WEydzialem Komunikacji Starostwa Por datowego,
- Wydzial Inwestycji i Gospodarki Komunalnej zajmie siE wymian4 heftu

przy wje2Azie do miasta od $roDy Ostlowa Mkp.,
- ceny korzystania z krytej pllvalni s4 ustalone i radni mogq siq zapozmai.
- prtysqtienie do Stowarzyszenia wi47e sig z koszami ale rnozDa sprav,/Q

rcNta,ryC,
- do sprawy @nego parkowania rDoremy wrocii, ale kiedy3 byla negatyma

opinia Komendana Policji,
- wfuzarne iwyfuzante wiqle siE z kosaami, ale wyst4pimy o opinig do

Komendy Policji ,
- za hydmnry ulicae odpowiedzialne se Wodoci4gi Ostrzeszowskie,
- nazwq ulic i rurmeracjq posesji winny zaj4C sQ Rady Soleckie w poszcze-

g6lnych wsiacll
- tenatem dopalaczy jest bardzo trudny i de ma oparcia prawnego, ale

ziu6cimy siQ do d]T €ktor6w szk6l w tej sprawie. Pehomocnft ds.

Proflaktyki i RozwiqZywania Probledw Alkoholowych rna ulotki na teoat
dopolacry, kt6re przekazuje do szkol i Swietlic Srowodiskowych-

J6zefczwo.don - NaczelDik Wydziahr Pronrocji i Rozwoju Gminy
poinfomowal, ie jedno z miast, aby promouia6 miasto zainstalowalo
monitodng do{czony do intemetu.
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Rozwazymy podswietlenie wiery cisnieri przf, ul. Gen Sikorskiego'

Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza wyjasnill
- Wojewodowie wys4puj4bardzo oetloznie do sprawy powodzi i naszej

gminy nie zaliczono do posz-kopdowanej przez- pow6d' Na terenie naszej

gminy uzranno lokalne podrnokniqcia. Wlst4pimy po raz drugr o uaame
gminy za posz,kodowana prznz pw6dt

- tliata do tettlsa ziemnego budowura bqdzie przez ,Trasko"' Prrygotuiemy

projekt uchwaly na oddanie w wiecz,ste !44kowanie gruntu przy ulicy

SPortowej
- Osrodek Sportu i Rekrc acii ra,rclze zas*,dzi( 7 50 &zrw '

Do o-liitu l2-so Sonwv r6lnc i infonnrcie
hzewo&ia'zryy Rady Miejskiej poinfornowal' 2e :

- w dniach 18 - 19 wrzeinia br. odbdzie sQ V Og6lnopolski Festiwal

Pasztetnik6w i Potraw z GQsi
- 25 wrzeinia tr. otwarcie krytej plywalni 

'Oceanik"'
- 'l pdiAzifJrItfuabr. txoczysta sesja - tlr9czenie Medalu za Zaslugi dla

Miasa i GminY Ostrzesz6w
- kolejne sesje Rady Miejskiej 28 pa,dzianika i l0 listopada br''
Igor Kubacki - uczef Szkoly Podsawowej w Potaini zostal laureatem

nagrody gl6wnej X edycji kampanii 'lachouaj 
Trzetwy umysf'

wygryuajqp row€r. Nagroda wrQczona bdzie we wrze$niu w Centrum

Otirqijskim w Warszawie.
Radny ierzy Szulczyfski zaprosil wszystkich zebranych m fi*al JDOLA"'
kt6ryod@zie sip w dniu I I wrze6nia 2010 roku o godz' l7s rv Kino-

t€a$12e.

Do p-lilu l3-qo Zrkoicrsnie
Pt-*"d"l"rqey Rady Miejskiej kr6rko podsunnwal przebieg obrad sesji,

podzigkowal wszystkim za udzial w obradach i zamknd obndy )(LI s€sji

Rady Miejskiej.

Rada oodieb 9 uchwal
ir"a" i.rii"au 

"u"av 
o godzinic le. a zakoiczyla o godzioie l3s'

Sekretarz ,l
obraa xr,I serji Bfffjrkiej

".",ouo,o*i:- 

t"uryo'o


